西安云居寺内观中心 XI AN YUNJUSI VIPASSANA CENTER 

地址：陕西省西安市洒金挢 162 号西五台云居寺   邮编 710003
联系电话：：（029）8734-1226，（029）8306-3639， 手机：130-0295-2366
电子邮箱：jx_purity@sina.com
网址 http：//www.vipassana.org.cn       请贴近照                                      
内观禅修课程报名表
APPLICATION FORM FOR VIPASSANA MEDITATION COURSE
	课程报名，请填妥此表附回邮，寄回上列地址，等候通知。请完整回答所有问题。
To apply for place on the course, please complete this form, return it to the above address, and await your confirmation. Please answer all the questions fully. 

	报名课程(For the course of)：□十日(10 Day)  □四念住(Satipatthana)  □三日(3 Day)  □一日(1 Day)
禅修日期从(For the course from)　　/　　/　　(年/月/日yr/mo//day) 至(to) 　　/　　/　　(年/月/日yr/mo/day)


	姓名Name：中文Chinese                        英文English
	□男Male　□女Female

	身份证字号ID No：
	出生年月日Date of Birth：　　　　年year     月month 　　日day

	邮政编码Zip Code:□□□□□□
	地址Add：

	电话Tel：
	传真Fax：
	E-mail：　　　　　　　　　　　  

	年龄Age：
	学历Education：
	专长Specialty：

	职业Occupation：
	服务单位company：
	职称position：          

	请问您听得懂国语吗？Do you understand Mandarin well ?　□是Yes　□否No
如果听不懂国语，请问您使用何种语言？If you don’t speak Mandarin then what kind of dialect you speak?


	您听得懂英文吗？Is English well understood?　 □懂Yes       □不懂No
您的英文程度如何？How is your English?　    □优Excellent　□普通Moderate　□尚可Good


	您以前是否参加过葛印卡老师或由他指派的助理老师所指导的课程？□是Yes　□否No
Have you previously attended a course with S.N. Goenka or any of his assistant teachers?
如果有，请详述：If yes, please give details:
　　　　　　　　　　 日期Date


　地点Location


　　指导老师Teacher(s)
第一次课程　　　　　　　　　  　　　　　　　　　　　　　  　　　　　　　　　　　　　　  
  First  course
最近一次课程　　　　　　　　  　　　　　　　　　　　　　  　　　　　　　　　　　　　　  
  Most recent course
十日课程的次数：
全程参加　　　次
全程担任法工　　　次
Total number of 10-Day courses:
Sat Full Time

Served Full time

	参加过的其它课程（请详述）
Others Courses Sat (Specify)：                                                                                 

	服务过的其它课程（请详述）
Others Courses Served (Specify)：


	新生：
1)您以前有过的其它禅修方法，心理咨商疗程或身心灵修疗法的经验吗？如果有，请叙述：                    
New students: What previous experience, if any, have you had with meditation techniques or therapies?
2)您如何得知内观，或是谁向您推荐？　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　                  
How did you learn about Vipassana, or who introduced you to this course?

	旧生：Old students
1)从上次参加葛印卡老师或其助理老师所指导的课程之后，您有没有练习过其它的禅修方法（包括也称为内观禅修的其它方法）或心理咨商疗程或身心灵修疗法的经验? Have you practiced any other meditation techniques (including other Vipassana techniques) or therapeutic techniques since your last course with  S.N. Goenka or his assistant teachers?
□有Yes　□没有No
  如果有，请详述If yes, please give details：　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　  
2)从上次参加十日课程之后，您有没有继续练习内观禅修？
□有Yes　□没有No
  Have you maintained your practice of Vipassana meditation since your last course?

3)如果有需要，您愿意提早来帮忙准备工作吗？                                         □可以Yes□不要No
   Check here if you can come early to help with set-up if needed?                                             

4)如果人手不足，您愿意担任这一期法工吗？                                           □可以Yes□不要No
   Check here if you would be willing to serve this course should the need arise?                 

5)如果您无法全程参加，请说明到达日期及时间：
   If you are not attending the entire course, please give your arrival date and hour:                                                                       
离开日期及时间：
And departure and hour：                                                                


新生与旧生  New and old students
	1.您有没有健康方面的问题如：糖尿病、心脏病、癫痫症、高血压，或传染病如：肝炎、肺结核、伤寒、爱滋病或带原者，或是其它……。　□没有　□有　如果有，请说明（症状、病情、已病多久、发作情形、治疗情形）
Do you have any physical health problems, e.g., diabetes, heart disease, epilepsy, high blood pressure, active communicable diseases such as hepatitis, tuberculosis, typhoid, HIV.+, A.I.D.S., etc.?　 □No　□Yes　if yes, please give details(symptoms, their severity, duration, recurrence, treatment).


	2.现在或过去您有没有精神（心理）方面的问题呢？如明显沮丧或焦燥、惶恐、极度沮丧或人格分裂等？□没有　□有　如果有，请说明（症状、病情、已患病多久、发作情形、治疗情形，住院及日期）
Do you have or have you ever had any mental health problem, e.g., significant depression or anxiety, panic attacks, manic depression, schizophrenia etc.? 　□No　□Yes　If yes, please give details (symptoms, their severity, duration, recurrence, treatment, hospitalization, dates).


	3.您现在或最近两年内有没有服用过医生处方的药品？　□没有　□有　如果有，请说明（种类、剂量，多久吃一次及服用期间有多长）
Are your now taking, or have you taken within the past two years, any prescribed medication? □No　□Yes
If yes, please give details (types, dosage, frequency and duration of use)


	4. 您现在或最近二年内曾酗酒或吸食禁药吗？如大麻、安非他命、巴比妥盐、古苛碱、海洛因、酒类或其它麻醉品吗？□没有　□有　如果有，请说明（种类、吸食量、多久吸食一次、已吸食多久，治疗情形）
Are you now taking, or have your taken within the past two years, any alcohol or drug, (such as marijuana amphetamines, barbiturates, cocaine, heroin, alcohol, or other intoxicants)?　□No　□Yes  If yes, please give details (types, amounts, frequency and duration of use, treatment).


本人已详细阅读且充分了解《禅修方法简介及十日课程的行为规范》小册中所述的行为规范。本人同意在课程进行期间待在禅修课程地点的范围之内并遵守所有规定。本人了解内观禅修课程是一个严格的训练，要接受这个训练需要具备健全的身心状况，本人保证自己能够承担此一训练。
本人在此声明以上所填写的资料是真实的。
I acknowledge that I have carefully read and understood the Code of Discipline for the Course (in the Introduction to Vipassana Meditation booklet). I agree to stay on the course site and abide by all the rules and regulations for the duration of the course. I realize that a Vipassana course is a serious undertaking that will require my full mental and physical health and I certify that I am fit to undertake it. I hereby certify that the above information is true to the best of my knowledge.
	签名(Signature)：
	日期(Date)：


下列由中心人员填（for office purpose only）：
                   受理报名者签名Received by：                  日期Date：                   
2005/10/10











